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Närvarande:

Saga Westerkull Mötesordförande
David Ernstig Mötesordförande
David Törnkvist Mötessekreterare
Måns Johansson Justeringsman tillika rösträknare
Sebastian Naylor Justeringsman tillika rösträknare

Ytterligare 115 närvarande, totalt 121 sektionsmedlemmar

Bilagor:

1. Reviderad dagordning

2. Kallelse

3. Presentationsmaterial - Beslutsuppföljning

4. Presentationsmaterial - KAP Sektionsmöte

5. Verksamhetsrapport - ARME

6. Verksamhetsrapport - BEFF

7. Verksamhetsrapport - E-SPORT

8. Verksamhetsrapport - EØK

9. Verksamhetsrapport - E6

10. Verksamhetsrapport - EKAK

11. Verksamhetsrapport - Elektra

12. Verksamhetsrapport - Kajsabarens styrelse

13. Verksamhetsrapport - Lottobevakningsgruppen

14. Verksamhetsrapport - Studienämnden

15. Verksamhetsrapport - TGE

16. Verksamhetsrapport - Trädg̊ardsmästeriet

17. Verksamhetsrapport - TeknologTryck

18. DatE-IT Varumärkesskydd och gemensam användning

19. Reseberättelse - KS

20. Reseberättelse - ARME

21. Preliminär budget för 2025

22. Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

Mötessekreterare
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Mötesordförande
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Justerare
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Justerare
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§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén öppnar mötet 17:16.

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

Hanna Petersén fr̊agar ifall det är mötets åsikt att mötets utlysande utförts enligt stadgar.

Beslut:

Att förklara mötet behörigt utlyst.

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

David Törnkvist läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

c) Fastställande av dagordning

Hanna Petersén presenterar och föresl̊ar dagordningen (Bilaga 1), en reviderad version av
dagordningen i kallelsen (Bilaga 2).

Beslut:

Att fastställa den presenterade reviderade dagordningen.

d) Adjungeringar

Beslut:

Att adjungera in Jimmy Ehnberg och Stefan Candefjord med närvaro- och yttranderätt.

e) Uppföljning av beslut

Hanna Petersén presenterar uppföljning av beslut sedan förra sektionsmötet (Bilaga 3).

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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§3 Val av

a) Mötesordförande

Christoffer Johansson nominerar Saga Westerkull.

Beslut:

Att enhälligt välja Saga Westerkull till mötesordförande.

b) Mötessekreterare

Hanna Petersén nominerar David Törnkvist

Beslut:

Att enhälligt välja David Törnkvist till mötessekreterare.

c) Justeringsmän tillika rösträknare

Adam Wenneberg nominerar Måns Johansson

Nils Kuhna nominerar Sebastian Naylor

Beslut:

Att enhälligt välja Måns Johansson och Sebastian Naylor till justeringsmän tillika

rösträknare.

§4 Meddelanden

a) Programledning

i) Elektroteknik Jimmy Ehnberg

Jimmy berättar ”highlights” av det han har h̊allit p̊a med. Han kommer att fortsätta
vara Programansvarig för Elektroteknik åren 2025, 2026 och 2027. Vidare berättar han
om att Ladok ska uppdateras och hur det p̊ag̊ar en utredning om att vi ska ha engelska
som spr̊ak p̊a ett grundprogram, inte bestämt vilken utbildning men det kommer att
hända.

En masterprogramomläggning ska ocks̊a ske. Jimmy är inte orolig över detta, d̊a de
som gör detta vet vad de gör och det är folk som bryr sig. Det kommer öppna upp

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare
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Justerare
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sig mycket mer d̊a det blir färre masterprogram men mer specialisering. Borde bli en
rödare tr̊ad och bättre för utbyte.

Inledande programmering examinatorn är inte utbytt, han ska f̊a mer stöttning d̊a han
var lite ensam, SLU ska stötta studenterna.

ii) Medicinteknik Stefan Canderfjord

Stefan is back
Stefan berättar om att Xhu Xi har gjort ett bra jobb medan han har varit föräldraledig.
Masterprogramomvandlingen kommer eventuellt att inneh̊alla Sportteknologi och Bio-
teknik och bli aktivt för TKMED.

Stefan förklarar att alla fem årskurser är ig̊ang. S̊a programledningen kommer att jobba
mer kvalitetshöjande. Genomströmningen är lite l̊ag för vissa kurser. De diskuterar
progression och hur det är lite mycket överlapp mellan vissa kurser. Vidare förklarar
han att det är god respons fr̊an eleverna.

Stefan berättar att han har koll p̊a kandidatarbeten och exjobb. 45 st kandidatarbeten.
Exjobb söker i störst grad studenterna själva. För alla Stefan har pratat med s̊a har
det g̊att bra och alla ska ha hittat n̊agot.

Medicinteknik och Lifescience, ska ha lite omvärldsbevakning, och kolla p̊a goda exempel
fr̊an andra universitet.

Stefan tycker det ska bli spännande och se vart alla hamnar i sina framtida jobb.

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

Kalla Anka partiet, med alla sina tre medlemmar, förklarar att de g̊ar p̊a möten och gör
sin klassiska presentation. 4

P̊a FUM 2 och FUM 3 pratade de om att stryka basketbeslutet för att det är oklart vart
den skulle hamna och vad den skulle kosta, nya arbetsgruppen för orepresenterade och
företagsgruppen som ska införskaffa förm̊aner till Chalmers studenter.

c) K̊arledningen Siri Moberg

Sebastian Wikström vikarierar för Siri Moberg

Sebastian Wikström berättar att k̊arledningen ska rekryteras igen och att aspningen
börjar 22 januari. Sebastian fortsätter berätta om k̊arstyrelsen som ska göra om lite
i projektäskningar och arrangemang. Ett exempel p̊a det är att det ska tillkomma en
SOS”kassa för sektioner och föreningar som är i lite knipa kan f̊a hjälp för olika projekt
eller om n̊agot g̊att fel.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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K̊arledningen har sett en förekomst av droger p̊a campus, vilket de försöker göra till en
drogfri miljö, d̊a det är nolltolerans.

d) K̊arens utskott

i) KU Hanna Petersén

Hanna Petersén har varit p̊a tre KU. VSO pratat om alkoholtillst̊and samt om aspning
och inval samt som SO har pratat om droger och hur man har trygga arrangemang.

Rektor och vicerektor har pratat om att de vill göra Chalmers till ett universitet som
är top 50 i världen.

Hanna Petersén fortsätter med att förklara att märkena i Olgas är hala, särskilt Elektros
tydligen. Vi kommer s̊a sm̊aningom behöva blanda i halkskydd i färgen s̊a att det inte
blir halt.

ii) NU Christoffer Johansson

Christoffer Johansson har varit p̊a ett NU där de har g̊att igenom aspingen och jämfört
aspningspolicyn.

iii) UU Elin Johansson

Elin Johansson har varit p̊a tv̊a UU. Första UU kom vicerektor och pratade om hur
det skulle g̊a till med flytten och hur masteromvandlingen ska g̊a till. De h̊aller p̊a att
öka antalet studieplatser p̊a campus. Vicerektorn förklarade ocks̊a att 5 personer sätter
schemat för 13000 studenter och att det systemet ska ses över.

P̊a UU 4 diskuterade det mest om engelska som undervisningsspr̊ak. De flesta tyckte
det var ett d̊aligt förslag. Elin Johansson förklarar att de inte fick s̊a mycket positiv
feedback, men de fick feedback.

iv) SU Tilda Björendahl

Tilda Björendahl har varit p̊a tv̊a SU. P̊a det första diskuterade de om inval, personinval
och vad som är en acceptabel ton p̊a ett sektionsmöte. P̊a det andra mötet pratades
det om hur det har varit att sitta SAMO och utvärdera hur SU möten ska g̊a till.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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v) ArmU Edvin Axelsson

Edvin Axelsson har varit p̊a tv̊a ARMU. P̊a det första diskuterades arrangemang och
prissättning. Edvin Axelsson fortsätter med att berätta om senaste ARMU där det
diskuterades demonstrationer och hur man ska göra om det uppst̊ar s̊adana.

e) Institutionsr̊ad

i) Elektroteknik Victor Rasmusson

Victor Rasmusson berättar att han har varit p̊a ett instutionsr̊ad där en nya prefekten
Ragne Emardson presenterade sig själv och Thomas Rylander höll ett intressant föredrag
om EMC.

ii) Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

William Haag förklarar att som suppleant har han inte f̊att g̊a p̊a ett möte.

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i) Uppföljning av verksamhetsplan

Hanna Petersén börjar med att berätta om att styret har börjat med utvärdering kring
aspningen och har haft en lunchföreläsning om mental hälsa och positivt tänkande.
Samt en lyckad spel- och pysselkväll för sektionen.

ii) Representation

Hanna Petersén berättar att styret har varit i Uppsala och representerat.

iii) Övrigt

Hanna Petersén berättar att styret h̊allit i asppub, aspkickoff, styrets egna asping,
teambuildat, och förberett överlämning.

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

Verksamhetsrapporter läses upp. (Bilaga 5 till 17)

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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h) Övriga meddelanden

Christoffer Johansson läser upp DatE-IT ändringar gällande varumärkesskydd. (Bilaga 18)

i) Reseberättelse KS

Linn Gredevik läser upp Kajsa Styrelsens reseberättelse. 19

ii) Reseberättelse ARME

Edvin Axelsson läser upp ARMEs reseberättelse. 20

§5 Val av

a) Arbetsgrupp för kandidatmiddagen

Nominerade:

Julia Rajan
Ylva Roll
Marlene Eklund
Hanna Petersén

De nominerade presenterar sig.

Christoffer Johansson undrar om de har n̊agon plan än.

Ylva Roll svarar att det kommer en plan.

Joel Dahlman Zakrisson undrar om de har n̊agon rollfördelning bestämd.

Julia Rajan svarar att det är många som gillar att bestämma, s̊a kanske kommer att bli
flera ordföranden.

Diskussion

Elin Johansson tycker det är jättekul att de vill h̊alla i kandidatmiddagen och att alla de
är jätterimliga

Svante tyckte att det var väldigt kul att g̊a p̊a kandidatmiddagen och det verkar vara ett
bra gäng som vill göra det i år.

Beslut:

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Julia Rajan, Ylva Roll, Marlene Eklund och

Hanna Petersén till arbetsgrupp för kandidatmiddagen 2025.

§6 Fastställande av preliminär budget Christian Ristevski

Christian Ristevski presenterar den preliminära budgeten. 21

Christian Ristevski presenterar budget för ARME

Elin Johansson undrar varför kontot ”reklam och PR” är oförändrat d̊a det är mycket som
ARME skriver ut.

Christian Ristevski svarar att de inte f̊att den slutgiltiga fakturan fr̊an TT.

William Haag fr̊agar om det stora hoppet p̊a lokalhyra.

Christian Ristevski svarar att förr s̊a var lokal och mat ihop men i år s̊a var de separerade.

Christian Ristevski presenterar budget för BalE.

Claes Astrabäck tycker 8000 känns i underkant för lokalhyran.

Christian Ristevski svarar att i år s̊a blev det p̊a det här sättet, men är mer för att nästa år
ska ha n̊agot att g̊a p̊a.

Christian Ristevski presenterar budget för BEFF.

Ingrid Espedalen undrar varför frakter och transporter har sjunkit

Christian Ristevski svarar att eftersom den inte användes s̊a mycket i år s̊a har han tagit ett
medelvärde p̊a de tre senaste åren vilket är det den nya siffran visar.

Christian Ristevski presenterar budget för DatE-IT.

Christian Ristevski presenterar budget för E-SPORT.

Christian Ristevski presenterar budget för E0K.

Claes Astrabäck undrar om skillnaden i intäkter för biljetter kommer att betyda att vi kommer
ta tillbaka biljettpriser.

Calle Pettersson svarar att det kommer att vara s̊a p̊a grund av sammarrangemang.

Christian Ristevski presenterar budget för E6

Christian Ristevski presenterar budget för EKAK

Christian Ristevski presenterar budget för Elektra

Christian Ristevski presenterar budget för Elkraftdagen

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 9 av 27
Protokoll
Sektionsmöte nr 4
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Christian Ristevski presenterar budget för Förvaltningen

Christian Ristevski presenterar budget för Kandidatmiddagen

Nils Kuhna undrar varför vi inte f̊ar PL-bidraget längre.

Christoffer Johansson svarar att Chalmers kan endast sponsra en avslutningsceremoni, och d̊a
g̊ar master före. Det är ocks̊a skattepengar och d̊a är kraven högre.

Claes Astrabäck undrar om PL-bidraget finns kvar.

Christian Ristevski svarar att den finns kvar, men inte kommer att läggas p̊a detta.

Måns Johansson fr̊agar om detta kommer att p̊averka pengarna vi f̊ar till nollmiddagen.

Christian Ristevski svarar att det inte kommer att göra det, eftersom det inte är en avslut-
ningsceremoni.

Christian Ristevski presenterar budget för Lokal

Christian Ristevski presenterar budget för KS

William Haag undrar vad som är tänkt ska hamna p̊a barförsäljning.

Christian Ristevski förklarar att det är lite oklart, d̊a han inte kan se exakt vad som säljs,
utan bara slutresultatet.

Christian Ristevski presenterar budget för SNE

Christian Ristevski presenterar budget för TGE

Christian Ristevski presenterar budget för TT

Fr̊agor om budgeten i sin helhet:

Joel Dahlman Zakrisson undrar om det har diskuterats att göra aspningen gratis, eftersom
mottagningen har varit gratis i år.

Christian Ristevski svarar att det inte har diskuterats djupt d̊a det inte är samma sektionsnytta
som mottagningen.

Fridolin Häggkvist tycker att sektionen har mycket pengar s̊a vi borde satsa p̊a att g̊a minus
eller att g̊a mot noll.

Christian Ristevski svarar att vi inte ska sträva att g̊a minus eftersom det d̊a är sv̊arare att
g̊a plus igen och betydligt tr̊akigare.

Amanda Larking undrar har om aspningsbudgeten höjts p̊a senaste d̊a priser har höjts.

Saga Westerkull svarar att den höjdes förra året med 500 kr.

Diskussion:

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Adam Wenneberg tycker nästa styre ska kolla p̊a att göra aspningen gratis.

Joel Dahlman Zakrisson tycker det är skitkul att vi spenderar mer pengar till exempel att
göra E6 sittningar och kandidatmiddagen blir billigare.

Rasmus Cervin undrar om det finns det fler m̊al än 100-̊ars jubileumet.

Saga Westerkull tror det finns en nödfond.

Fridolin Häggkvist vill se att vi spenderar mer pengar till sektionslokaler d̊a Kajsaköket börjar
bli gammalt.

Oscar Lindblom vill att aspningen blir billigare.

William Haag hoppas p̊a en ny diskmaskin.

Christoffer Johansson berättar att vi har gjort mycket i Kajsa i år, d̊a vi har p̊abörjat att
byta ut lite grejer och göra de bättre.

Claes Astrabäck berättar att sektionbilens kontrakt kommer att upphöra, och undrar hur
styret har tänkt med det.

Christoffer Johansson förklarar att om vi kan beh̊alla det som det är nu eller förhandla upp
det s̊a tänker vi göra det. Eftersom det inte finns behov av en ny bil.

Svante Lysmark säger att det inte är en diskmaskin utan en avfettare.

Adam Wenneberg berättar att när det kommer till upprustning av föreningsrum vill han
se att det kan ökas ännu mer d̊a det uppskattades väldigt mycket och användes väl av alla
föreningar.

Beslut:

Att enhälligt godkänna E-Styrets preliminära budget.

§7 Propositioner

i) Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

Hanna Petersén föredrar motionen. Bilaga 22

William Haag tycker att det är ett superbra förslag.

Joel Dahlman Zakrisson tycker att det är ett jättebra förslag.

Calle Pettersson som har jobbat p̊a bank tycker det är ett bra förslag d̊a banker är
väldigt petiga.

Beslut:

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Saga Westerkull

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Att godkänna propositionen över avslag.

§8 Motioner

§9 Övriga fr̊agor

Beslut:

Att ajournera mötet kl 20:03 till dagen därp̊a kl 17.13.

Mötet återupptas kl 17.18 dagen därp̊a

Christoffer Johansson nominerar David Ernstig till ny mötesordförande.

Beslut:

Att enhälligt välja David Ernstig mötesordförande för resterande del av mötet.

Beslut:

Att vakantsätta ERUS för verksamhets̊aret 2025

Beslut:

Att vakansätta S̊angboksCommittén för verksamhets̊ar 2025

§10 Val av

a) Revisor

Beslut:

Att enhälligt vakantsätta Revisor för Elektroteknologsektionen under verksamhets̊aret

2025.

b) Lekmannarevisor

Nominerad:

Lekmannarevisor Erik Fredenvall

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Den nominerade presenterar sig själv.

Claes Astrabeck fr̊agar varför han söker Lekmannarevisor.

Erik Fredenvall svarar att det är ett viktigt jobb som m̊aste utföras.

Edvin Hansson fr̊agar om han har n̊agon tidigare erfarenhet. Erik Fredenvall svarar att
han har erfarenhet fr̊an EKAK.

Claes Astrabäck fr̊agar hur han känner du med att jobba med suppleant. Erik Fredenvall
svarar att han kommer ha kort koppel men att det kommer g̊a bra.

Beslut:

Att enhälligt välja Erik Fredenvall till Lekmannarevisor för Elektroteknologsektionen

under verksamhets̊aret 2025.

c) Lekmannarevisorsuppleant

Nominerad:

Lekmannarevisorsuppleant Edvin Hansson

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.
Den nominerade presenterar sig själv.

Beslut:

Att enhälligt välja Edvin Hansson till Lekmannarevisorsuppleant för Elektroteknologsek-

tionen under verksamhets̊aret 2025.

d) E-styret

Nominerade:

Ordförande Rebecka Zetterlund
Vice ordförande Claes Astrabeck
Ekonomiansvarig Rasmus Cervin
SAMO Elin Johansson
Informationssekreterare Carl Pettersson
Lokalombud Elin Stenhammar

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

Dem nominerade presenterar sig själva för mötet.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Edvin Axelsson undrar om Rasmus har jobbat p̊a bank tidigare.

Rasmus Cervin svarar att han inte gjort det men är taggad p̊a att lära sig och jobba med
det.

Christoffer Johansson fr̊agar vad de har för planer?

Rebecka Zetterlund svarar informationskanaler, bilkontrakt och en avfettare.

Måns Johansson undrar om vice ordförande om han har n̊agra föreliggande kunskaper som
bonde eller s̊a.

Claes Astrabeck svarar att han är bonde.

William Haag fr̊agar om hotet om att Facebook ska stängas ner.

Claes Astrabeck svarar att de tänker göra en stor KIK grupp.

Jilly Minoza undrar om styret ocks̊a har planer p̊a att boka asppuben p̊a samma dag som
Elektra h̊aller release pub.

Rebecka svarar ja.

Christoffer Johansson fr̊agar om ekonomiansvarig vet vad debet och kredit betyder

Rasmus Cervin svarar ena in andra ut.

Adrian Wireklint fr̊agar om de har n̊agra specifika planer p̊a sektionens lokaler.

Elin Stenhammar svarar att de inte har s̊a m̊anga ännu men har en tanke att kolla p̊a auto
som är kaos.

Hannes Thorslund fr̊agar om SAMO tröjan kommer att slitas ut eller förvaras som i år.

Elin Johansson svarar att den ska brukas.

Ingrid Espedalen fr̊agar om man kan hyra lokal nästa år.

Elin Stenhammar svarar att hon kan vara experthjälp men inte jobba.

Beslut:

Att dra streck i fr̊agor.

Christoffer Johansson fr̊agar om han kan boka bilen klockan tre den femte januari. Claes
Astrabeck svarar ja.

Beslut:

Att enhälligt välja Rebecca Zetterlund till ordförande för Elektroteknologsektionen för

verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Claes Astrabeck till Vice ordförande för Elektroteknologsektionen för

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Rasmus Cervin till Ekonomiansvarig för Elektroteknologsektionen
för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Elin Johansson till SAMO för Elektroteknologsektionen för verk-
samhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Carl Pettersson till Informationssekreterare för Elektroteknologsektio-
nen för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Elin Stenhammar till Lokalombud för Elektroteknologsektionen för
verksamhets̊aret 2025.

e) SNE

Ordförande Noah Veres
Vice ordförande Karin Svensson
Ledamot Nils Palm
Ledamot Anton Gybrant
Ledamot Sophie Soleimani
Ledamot Vakant

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

Dem nominerade presenterar sig själva för mötet.

Hugo Åberg fr̊agar om de kommer ha ännu mer bacon än 13kg till pluggfikat.

Karin Svensson svarar att det l̊ater bra men att de kanske kommer testa n̊agot annat.

Ingrid Espedalen fr̊agar om 313 kg bacon l̊ater som en rimlig mängd för pluggfika.

Anton Gybrant svarar att sektionen har pengar s̊a det borde g̊a att lösa.

Martin Sandqvist har ni n̊agon plan p̊a vad ni ska göra nästa år

Karin Svensson svarar att de ska fortsätta med pluggfika och f̊a bra svar p̊a kursankäter.

William Haag fr̊agar om de har n̊agot som kan öka svarsfrekvensen.

Anton Gybrant svarar att de f̊ar bonus bacon p̊a pluggfikat.

Beslut:

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Att enhälligt välja Noah Veres till Ordförande i SNE för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Karin Svensson till Vice ordförande i SNE för verksamhets̊aret 2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Nils Palm till Ledamot, Anton Gybrant till

Ledamot och Soleimani till Ledamot i SNE för verksamhets̊aret 2025.
Att enhälligt vakantsätta Ledamot i SNE för verksamhets̊aret 2025.

f) Arme

Nominerade:

Arbetsmarknadsordförande Alice Neirup
Vice Arbetsmarknadsordförande Gustav Nordström Andersson
Kassör Lotte Van Gerwen
PR-ansvarig Malin Edofsson
Eventansvarig Elin Huss
Ledamot Fridolin Häggkvist
Ledamot Valdemar Klingspor

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

De nominerade presenterar sig själva för mötet.

Christoffer Johansson fr̊agar hur de ska f̊a in fler medtek bolag till sektionen.

Malin Edofsson svarar att hon har n̊agra p̊a spr̊ang.

Edvin Axelsson säger att som ordförande ska man göra dagordningar, och undrar om Alice
skriver dagordningar bakifr̊an eller uppifr̊an.

Alice svarar uppifr̊an.

Daniel Serrander fr̊agar vad de ska göra om ordf ringer dig plötsligt och säger att maten
inte är fixad.

Alice Neirup svarar att de ringer sanne och fixar kebab till alla.

Vegard Skaate fr̊agar vad de tycker om middagsföreläsningar.

Malin Edofsson svarar att de f̊ar ta och kika p̊a det.

Carl Pettersson fr̊agar om ARME kommer fixa fler kistor till deras delade förr̊ad.

Lotte Van Gerwen svarar jad̊a.

Beslut:

Att enhälligt välja Alice Neirup till Arbetsmarknadordförande i ARME för verksam-

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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hets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Gustav Nordström Andersson till Vice Arbetsmarknadordförande

i ARME för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Lotte Van Gerwen till Kassör i ARME för verksamhets̊aret 2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Malin Edofsson till PR-ansvarig, Elin Huss

till Eventansvarig, Fridolin Häggkvist till Ledamot och Valdemar Klingspor till Ledamot i
ARME för verksamhets̊aret 2025.

g) EØK

Nominerade:

Ordförande Agnes Bengtsson
Kassör Edvin Axelsson
Phadderchef Robin Amin
Øhlchef Erika Eriksson
Sponsorchef Alva Grankull
Modulchef Tom Beagan
Nolluppdragschef Hugo Holswilder

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra motnomineringar.

Dem nominerade presenterar sig för mötet.

Edvin Hansson fr̊agar vad du skulle göra om du har bastusittning och glömmer toastarna
p̊a campus.

Agnes Bengtsson svarar att hon ber n̊agon av sina nominerade att hämta dem.

Carl Pettersson fr̊agar om budgeten för h̊arfärg kommer sprängas.

Edvin Axelsson svarar att h̊arfärgen är bland det viktigaste.

Olle Ihse fr̊agar Hugo hur mycket färg som behövs för att m̊ala ankfötter.

Hugo Holswilder svarar mycket färg.

Andreas Ek fr̊agar om ordförande kommer klarar av att ordföra.

Agnes Bengtsson svarar att som ordförande i backstyret s̊a vet ju jag redan hur man gör.

Anders Olausson fr̊agar vad som är skillnaden mellan en skjorta och blus.

Alva Grankull svarar antal knappar och tyg.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Felix Arvidsson fr̊agar vilket arrangemang de är mest taggade p̊a att h̊alla i.

De svarar Sparreviken, hockeyn och sittningar.

Beslut:

Att enhälligt välja Agnes Bengtsson till ordförande i EØK för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Edvin Axelsson till kassör i EØK för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Robin Amin till phadderchef i EØK för verksamhets̊aret 2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Erika Eriksson till Øhlchef, Alva Gran-
kull till Sponsorchef, Tom Beagan till Modulchef och Hugo Holswilder till Nolluppdragschef
i EØK för verksamhets̊aret 2025.

h) E6

Nominerade:

Sexmästare Emil Säll
Sexmästarinna Elsa Sund
Barmästare Tindra Sjöberg
I:e backbärare Elise Eriksson
II:e backbärare Oliver Dabrowski
III:e backbärare Anton Ljungcrantz

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

De nominerade presenterar sig själva för mötet.

Måns Johansson fr̊agar sexmästare med eller utan.

Emil Säll svarar definitivt med.

Elin Stenhammar fr̊agar vilken sexmästarinnans sexigaste kroppsdel är.

Elsa Sund svarar de flesta.

Ylva Roll fr̊agar om de har lärt sig en s̊ang som de kan sjunga.

De brister ut i s̊ang

Emilia Wenneberg undrar om sexmästaren har en plan vart SME-Kylen ska hamna.

Emil Säll svarar nära till hands.

Måns Johansson svarar vad sexmästaren tycker om sexmästargodis.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Emil Säll svarar jättegott efter en full gasque.

Agnes Bengtsson fr̊agar vad de gör om bl̊a vagnen g̊ar sönder.

Elise Eriksson svarar III:e backbärare f̊ar bära.

Måns Johansson fr̊agar hur m̊anga cl det är p̊a en ounce.

Tindra Sjöberg svarar 13 Fel

Elis Frödin fr̊agar barmästaren hur hon ska göra d̊a hon inte kommer in p̊a sytemet.

Tindra Sjöberg svarar att hon kommer in i oktober nästa år.

Rebecka Zetterlund fr̊agar när det är en lämplig tid att sl̊a in toastdrickan i kassan p̊a
gasquen.

Oliver Dabrowski svarar nu.

David Törnkvist fr̊agar när man ska skicka in inköpslistan.

Tindra Sjöberg svarar hela tiden.

Beslut:

Att enhälligt välja Emil Säll till Sexmästare i E6 för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Oliver Dabrowski till II:e backbärare i E6 för verksamhets̊aret 2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Elsa Sund till Sexmästarinna, Tindra

Sjöberg till Barmästare, Elise Eriksson till I:e backbärare och Anton Ljungkcrantz till III:e
backbärare i E6 för verksamhets̊aret 2025.

i) EKAK

Nominerade:

Förtroendepost 1 Flora Asllani
Förtroendepost 2 Simon Lundquist
Förtroendepost 3 Alfred Strandstierna
Förtroendepost 4 Olivia Eriksson
Förtroendepost 5 Vilmer Thomsen

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar.

De nominerade drar n̊agon historia om Quarls födelse och häver en öl

De nominerade presenterar sig.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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12 December 2024

Vera Nilsson fr̊agar om de vet hur m̊anga t̊ar Quarl har.

Vilmer Thomsen svarar att han har sex t̊ar.

Erik Fredenvall fr̊agar hur m̊anga ankor det bor i Ankeborg.

Simon Lundquist svarar n̊agra fler än ig̊ar.

Alva Hellberg fr̊agar hur m̊anga ätter det finns i Kalle Ankas släktträd.

Vilmer Thomsen svarar klanen von Anka, ätten von Anka och släktet Knös.

Axel Wålme fr̊agar vem Quarls farfars fars mors son son son är.

Vilmer Thomsen svarar Kvacke Anka. Vilket är fel

Hampus Karlsson fr̊agar vad knattarnas far heter.

Vilmer Thomsen svarar att han är okänd och oviktig.

Vegard Skaate fr̊agar vad de gör om han är en olydig stygg nollan som inte g̊ar i led.

Oliva Eriksson svarar att de kollar väldigt snett p̊a dem.

Alva Helllberg fr̊agar vad Quarl ankas mors fars far heter.

Vilmer Thomsen svarar Alfons von anka Vilket är ännu ett fel

Beslut:

Att finna streck i fr̊agor

David Ernstig fr̊agar vad de gör om Kalle Ankas farbror Joakim behöver hjälp med att
avvärja Björnligans attacker.

Alfred Strandstierna svarar att de sätter Mushu i dörröppningen.

Hugo Sahlin undrar hur mycket pengar det finns i ballongfonden.

Simon Lundquist svarar att de inte har tillg̊ang till ballongfonden men runt 34 tusen.

Beslut:

Att välja Flora Asllani till förtroendepost 1 i EKAK för verksamhets̊aret 2025.

Att välja Simon Lundquist till förtroendepost 2 i EKAK för verksamhets̊aret 2025.

Att välja Alfred Strandstierna till förtroendepost 3 i EKAK för verksamhets̊aret 2025.

Att välja Olivia Eriksson till förtroendepost 4 i EKAK för verksamhets̊aret 2025.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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12 December 2024

Att välja Vilmer Thomsen till förtroendepost 5 i EKAK för verksamhets̊aret 2025.

j) Elektra

Nominerade:

Chefredaktör Olle Lingblom
Annonsredaktör Ebba Lindvall
Redaktör Tilda Adolfsson
Redaktör Amanda Wennerberg Hafström
Fotograf Cornelia Forss
Fotograf Andreas Ek

De nominerade presenterar sig själva

Elin Berg fr̊agar hur känns det att g̊a längst ner i näringskedjan i E6 till längst ner i
Elektra.

Andreas Ek svarar att det känns som att han g̊ar lägre nu än när han satt som III:e back.

Elis Frödin fr̊agar vad meningen med livet är.

Olle Lingblom svarar att han kan g̊a ut och ta reda p̊a det själv.

Rebecka Almberg fr̊agar vad ett linslock är.

Amanda Wennerberg Hafström svarar att det sitter ett lock p̊a kameran som man m̊aste
ta av.

Felix Arvidsson fr̊agar vad gasqueprinsessan gör.

Ebba Lindvall svarar n̊agot med de laxrosa byxorna och tacokrydda.

Anton Gybrant fr̊agar hur mycket de kommer gargasnipa och vad det är.

Amanda Wennerberg Hafström svarar att hon kommer g̊a runt och göra det mycket och
att det kanske blir en egen tidning i slutet.

Beslut:

Att enhälligt välja Olle Lingblom till Chefredaktör i Elektra för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Ebba Lindvall till Annonsredaktör i Elektra för verksamhets̊aret
2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Tilda Adolfsson till Redaktör, Amanda
Wennerbegr Hafström till Redaktör, Cornelia Forss till Fotograf och Andreas Ek till
Fotograf i Elektra för verksamhets̊aret 2025.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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k) E-SPORT

Nominerade:

Idrottsman Linus Larsson
Lagkassa Vilma Larking
Sponsor Olle Nielsen
Pistvakt Karin Bragsjö
Bollkalle Addi Sokolovic
Reporter Alva Norberg

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar

De nominerade presenterar sig för mötet.

Alva Hellberg fr̊agar om de kommer g̊a hundratusen steg i år som tidigare har varit en
utmaning.

Linus Larsson svara ja.

Elise Eriksson fr̊agar om Vilma Larking kan göra en armhävning.

Vilma Larking gör tio armhävningar

Linnéa Ruther fr̊agar Idrottsman vad han bänkar.

Linus Larsson svarar tillräckligt.

Hampus Karlsson fr̊agar Bollkalle hur m̊anga bollar han har.

Addi Sokolociv svarar 63.

Hampus fr̊agar Bollkalle hur han kommer ha koll p̊a sina bollar.

Addi Sokolovic svarar att han kanske tappar bort de en stund men till slutet av dagen
kommer de tillbaka.

Claes Astrabeck fr̊agar om de kommer fortsätta med sportfiske arrangemanget p̊a somma-
ren.

Linus Larsson svarar att om det finns intresse s̊a kommer det bli av.

Sofie Karlson fr̊agar om pistvakten kan åka skidor.

Karin Bragsjö svarar att hon har varit i Romme en g̊ang.

Hampus Karlsson fr̊agar om Bollkalle har n̊agra planer p̊a inköp till nya bollar.

Addi Sokolovic svarar att han kommer ta hand om sina gamla och tvätta de s̊a de är s̊a
gott som nya.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Hannes Thorslund undrar vad Idrottsman säger om gokartskvällar i b̊aset.

Linus Larsson svarar ja om du d̊a menar mariokart och inte riktig gokart.

Beslut:

Att enhälligt välja Linus Larsson till Idrottsman i E-SPORT för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Vilma Larking till Lagkassa i E-SPORT för verksamhets̊aret 2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Addi Sokolovic till Bollkalle, Olle Niel-
sen till Sponsor, Karin Bragsjö till Pistvakt och Alva Norberg till Reporter i E-SPORT för
verksamhets̊aret 2025.

l) KS

Nominerade:

Pubchef Eskil Høiler Ramäng
Skattmästare Oskar Öhman
Källarmästare Valter Samuelsson
Kapellmästare Maja Sten
Köksmästare Victor Björkman
Hovmästar Alice Sysoeva
Sousmästare Lovis Abrahamson
Rustmästare Victor Gustafsson

Dem nominerade presenterar sig själva.

Linn Gredevik fr̊agar vem som har mest makt.

Lovis Abrahamson svarar att hon har det.

Elliot Husmar fr̊agar vilken den bästa drinken är.

Valter Samuelsson svarar bibvodka med pepsi max.

Axel Åhman fr̊agar om det är en diskmaskin eller avfettare och vad den kostar i underh̊all.

Victor Gustafsson svarar att dusch finns och det kostar ett studiebidrag.

Stine Hansen fr̊agar om man kommer göra Bloody Mary.

Valter Samuelsson svarar nej.

Vera Nilsson fr̊agar vad en snittid är p̊a tillagning av burgare.

Victor Björkman svarar hunger är bästa kryddan och burgare är goda, alla ska vara klara
innan nẙar.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Elliot Husmark fr̊agar Valter hur m̊anga sekunder man ska skaka en GT.

Valter Samuelsson svarar att det varierar.

Linn Gredevik fr̊agar var ska rustmästare vara p̊a pubrundan efter nẙar.

Eskil Høiler Ramäng svarar hemma.

Anton Gybrant fr̊agar vad de gör om diskmaskinen g̊ar sönder.

Victor Gustafsson svarar att de kommer diska i fritösen.

Beslut:

Att enhälligt välja Eskil Høiler Ramäng till Pubchef i KajsaStyret för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Oskar Öhman till Skattmästare i KajsaStyret för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Valter Samuelsson till Källarmästare i KajsaStyret för verksamhets̊aret

2025.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Victor Björkman till Köksmästare, Maja Sten
till Kapellmästare, Victor Gustafsson till Rustmästare, Alice Sysoeva till Hovmästare och
Lovis Abrahamson till Sousmästare i KajsaStyret för verksamhets̊aret 2025.

m) Fanbäreriet

Nominerade:

Fanbärare Eskil Høiler Ramäng
Fanbärare Axel Åhman
Fanbärare Anton Gybrant

Dem nominerade presenterar sig själva.

David Ernstig fr̊agar vad skillnaden är mellan flagga, fana och vimpel.

Eskil Høiler Ramäng svarar hur de hänger eller ser ut.

Axel Åhman svarar storlek och längd.

Malin Edofsson fr̊agar vad som är optimal längd och bredd.

Eskil Høiler Ramäng svarar typ lite snett.

Anton Gybrant svarar tre meter och femtio centimeter.

Felix Arvidsson fr̊agar vilken den bästa vinkel att h̊alla fanan är.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Eskil Høiler Ramäng svarar snett

William Haag fr̊agar varför unionsflaggan.

Axel Åhman svarar det var den flaggan när Chalmers grundades.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Eskil Høiler Ramäng till Fanbärare, Axel

Åhman till Fanbärare och Anton Gybrant till Fanbärare i Fanbäreriet för verksamhets̊aret
2025.

n) LBG

Nominerade:

Lotto 1 Hannes Thorslund
Lotto 2 Rasmus Niiranen

Rasmus Niiranen fr̊ansäger sig sin nominering.

David Ernstig fr̊agar om det finns n̊agra självnomineringar

Ingrid Espedalen självnominerar sig till Lotto 2.

Dem nominerade presenterar sig själva.

Joel Dahlman Zakrisson fr̊agar Lotto 1 hur han ska h̊alla koll eftersom han har sv̊art med
siffror.

Hannes Thorslund svarar att han har ett l̊angt år att lära sig p̊a.

Andreas Ek fr̊agar när bästa tiden för pizza är.

Hannes Thorslund svarar klockan 09:00.

Erik Fredenvall fr̊agar vad de kommer göra om förrädaren vinner storvinst.

Ingrid Espedalen svarar att det blir mer pengar till sektionen

David Ernstig fr̊agar hur de ska f̊anga sektionsordförande 25 d̊a hon är kort och sv̊ar att
f̊anga.

Ingrid Espedalen svarar med r̊attfällor.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Hannes Thorslund till Lotto 1 och Ingrid

Espedalen till Lotto 2

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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o) TGE

Nominerade:

Ordförande Linn Gredevik
Kassör Thea Olstedt
Kommunikatör Clara Jönsson
Organisatör Vakant
Finansiär Vakant
Inspiratör Vakant

Dem nominerade presenterar sig själva.

Stine Hansen fr̊agar ordförande hur m̊anga e:n hon har i sitt efternamn?

Linn Gredevik svarar tv̊a.

Lotte van Gerwen fr̊agar vilka färger det är i pride.

Thea Olstedt svarar röd, orange, gul, grön, bl̊a och violett.

Nils Kuhna fr̊agar om de kommer h̊alla toaletterna menssäkrade.

Linn Gredevik svarar ja.

Alva Hellberg fr̊agar vilka specifika arrangemang de vill h̊alla.

Linn Gredevik svarar att de inte hunnit prata men att hon vill h̊alla tjejmiddagen.

Beslut:

Att enhälligt välja Linn Gredevik till Ordförande i TGE för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja Thea Olstedt till Kassör i TGE för verksamhets̊aret 2025.

Att enhälligt välja in Clara Jönsson till Kommunikatör i TGE för verksamhets̊aret

2025.

p) Trädg̊ardsmästeriet

Nominerade:

Trädg̊ardsmästarinna Hanna Petersén
Trädg̊ardmästarinnans Lydige Dräng Amanda Larking

De nominerade presenterar sig själva för mötet.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Nils Kuhna fr̊agar vad deras drömmar om EDIT är.

Amanda Larking svarar att hon vill dekorera bord i Kajsa.

Hanna Petersén svarar att inte s̊a m̊anga blommor ska dö över sommaren.

Claes Astrabeck fr̊agar varför just de blev invalda d̊a TGM har s̊a stor konkurrens.

Hanna Petersén svarar att hon har levande växter hemma och är bra p̊a att ta hand om
dem.

Amanda Larking svarar att hon har m̊anga men inte hon som tar hand om dem, är dock
bra p̊a att lyda.

Edvin Hansson fr̊agar vilka deras favoritblommor är?

Hanna Petersén svarar papegojblad.

Amanda Larking svarar julstjärna.

Edvin Hansson fr̊agar om Amanda Larking inte har n̊agon kärlek till solrosor.

Amanda Larking svarar jo s̊a klart.

Beslut:

Att enhälligt välja Hanna Petersén till Trädg̊ardsmästarinna och Amanda Larking till

Trädg̊ardmästarinnans Lydige Dräng i Trädg̊ardsmästeriet för verksamhets̊aret 2025.

q) wEbmästeriet

Nominerade:

Webmästare Fridolin Häggkvist
Websnickare Oskar Öhman
Websnickare Vakant
Websnickare Vakant
Websnickare Vakant

Hugo Sahlin fr̊agar om de har n̊agra projekt de vill driva.

Fridolin Häggkvist svarar att sektionshemsidan, en eventkalender, och bokning av bil.

Alfred Strandstierna fr̊agar varför hemsidor slutar .se eller .com.

Oskar Öhman svarar om den är i Sverige eller i Com.

Hugo Sahlin fr̊agar vad Webmästaren gör om kr̊angliga hemsida inte kan lösas med

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Googling.

Fridolin Häggkvist svarar att han kommer dygna.

Beslut:

Att enhälligt välja Fridolin Häggkvist till Webmästare och Oskar Öhman till Websnickare

samt vakantsätta Websnickare , Websnickare och Websnickare för verksamhets̊aret 2025.

§11 Övriga fr̊agor

§12 Lottoraden LBG

Elin Johansson vann en gul t-shirt.

Rebecca Zetterlund vann ett Xbox 360.

LBG 2024 visar mötet en film

Beslut:

Att enhälligt godkänna att sektionsordföranden ska fortsätta spela p̊a Lotto.

§13 Mötets avslutande

David Ernstig avslutar mötet klockan 21:47.

§14 Kallefilm EKAK

EKAK visar On Ice

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

David Ernstig

Justerare

Måns Johansson

Justerare

Sebastian Naylor
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Kallelse till sektionsmöte 4, 2024

Datum: 2024-12-12
Kl: 17:13
Plats: HA1

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Stefan Canderfjord

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Siri Moberg

d) K̊arens utskott

i. KU Hanna Petersén

ii. NU Christoffer Johansson

iii. UU Elin Johansson

iv. SU Tilda Björendahl

v. ArmU Edvin Axelsson

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik Victor Rasmusson

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i. Uppföljning av verksamhetsplan

ii. Representation

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

i. Reseberättelse KS

ii. Reseberättelse ARME

§5 Val av

a) Arbetsgrupp för kandidatmiddagen

§6 Fastställande av preliminär budget Christian Ristevski

§7 Propositioner

i. Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

§8 Motioner

§9 Övriga fr̊agor
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§10 Val av

a) Revisor

b) Lekmannarevisor

c) Lekmannarevisorsuppleant

d) E-styret

e) SNE

f) Arme

g) EØK

h) E6

i) EKAK

j) Elektra

k) E-SPORT

l) KS

m) Fanbäreriet

n) LBG

o) TGE

p) Trädg̊ardsmästeriet

q) WEBmästeriet

§11 Övriga fr̊agor

§12 Lottoraden LBG

§13 Mötets avslutande

§14 Kallefilm EKAK

Hanna Petersén
Sektionsordförande
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Proposition 1 - Tillägg i stadga

Bakgrund

Sektionsordförande och Ekonomiansvarig i styret tecknar gemensamt Et-sektionens firma. Det
är dock inte helt lätt att varje år övertyga banken om detta eftersom att det är sv̊art för de att
först̊a hur sektionen är organiserad. Dessutom st̊ar detta i dagsläget enbart i reglementet, och
d̊a n̊agot otydligt p̊a tv̊a olika ställen. För att förenkla bytet av firmatecknare hos banken hade
det varit ett bra första steg att lägga till vilka som tecknar firman även i stadgan, och d̊a mycket
tydligt.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att lägga till en punkt 6:3:1 i stadgan:

Sektionsordförande gemensamt med Ekonomiansvarig tecknar Et-sektionens firma.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-Styret genom

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Christian Ristevski
Ekonomiansvarig

1
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Sektionsordförande
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Bakgrund

Sektionsordförande och Ekonomiansvarig i styret tecknar gemensamt Et-sektionens firma. Det
är dock inte helt lätt att varje år övertyga banken om detta eftersom att det är sv̊art för de att
först̊a hur sektionen är organiserad. Dessutom st̊ar detta i dagsläget enbart i reglementet, och
d̊a n̊agot otydligt p̊a tv̊a olika ställen. För att förenkla bytet av firmatecknare hos banken hade
det varit ett bra första steg att lägga till vilka som tecknar firman även i stadgan, och d̊a mycket
tydligt.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att lägga till en punkt 6:3:1 i stadgan:

Sektionsordförande gemensamt med Ekonomiansvarig tecknar Et-sektionens firma.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-Styret genom

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Christian Ristevski
Ekonomiansvarig

1



År Möte Beslut Kommentar Ansvarig Tidsfrist Status
ALLA ALLA Att ordförande ska spela på Lotto. Sekt-ordf - Pågående Ej påbörjat

2016 2 Att förbjuda användningen av engångsartiklar i Kajsabaren vid arrangemang om inte godkännande har fåtts av E-styret. E-styret - Pågående Påbörjat
2016 2 Att likvärdig engelsk översättning av information angående sektionsarrangemang och händelser ska finnas. Samt att E-styret ansvarar för att representativa medlemmar från sektionen informerar de nya masterstudenterna om sektionen och dess arbete.E-styret - Pågående Klart
2019 4 Arbeta för integrering av medicinteknik E-styret Pågående
2021 3 Investering för 100-års jubileumet 2032 E-styret 2032 Pågående
2023 2 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera balen under kallefestivalen på sektionsmöte 1 E-styret Sektionsmöte 1 Pågående
2023 3 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera en kandidatmiddag på sektionsmöte 4 E-styret Sektionsmöte 4 Pågående
2023 4 Att ändra ekonomisk policy, 3.4 Arbetsmat E-styret Klart



Kalle Anka Partiet
Det är coolt med möten



Vilka är vi?

● Ära
● Stolthet
● Möten
● Öl (efter mötet)

(Kanske under mötet (kanske gärna under raster))
● Makt
● CHS mail
● Roligare motioner än på Elektro

SUPPLEANT



Vad är FuM?

Insert 
ovetande 
Elektro-
teknolog



FuM är lite som ett sektionsmöte, fast större!

● 35 ledamöter från olika sektioner
○ Sektionsordförande är också inbjudna

■ Vill man gå ändå får man gärna komma och lyssna
● Bestämmer över vad studentkåren gör
● Val i LP4



FUM2&3



Vad händer på mötet?

● Talmannen hotar att vräka folk som inte varit på möten
○ Men han har varit sjuk, så det dröjer

● Val av nämnder
○ Valnämnden - Arrangerar FUM valet
○ Besvärsnämnden - Granskar FUM valet - Får inte söka FUM
○ Valkommissionen - Tillsätter representant i stiftelsestyrelsen

● Beslut
○ Ingen basketkorg - oklart pris och plats. Tidsbrist
○ Arbetsgrupp - orepresenterade personer på campus

● Bolagsstämma!
○ Talman gör quikmafs



Student DivisionsMembers

Student Union Council

Board
&

Management team

Committees Societies

Student Union companies

Staff & General manager Cooperation committees



Chalmers Studentkårs företagsgrupp
(The holding company)

      Members

Union Council (FuM)
Discounts and 
service$ $ $

Why do we own companies?



ABChSFG – ”Moderbolaget”

ChSRAB GSF AB

Fysiken AB Akademihälsan 
AB

CTK ABCHARMek 
AB

ChS 
Promotion

ChS 
Rekrytering

EMKABEKAB

Ölbruket

Chalmers 
Studentbostäder



Vad händer till nästa möte?

● Ansvarsfrihet
● Workshop med högskolan
● FUM - Kandidatur öppnar? - Sök KAP!
● KL-ansökan öppnar
● Styrelseposter till bolagsstyrelserna öppnar
● Arkivarieämbete?
● Medlemsavgiften för hösten hoppas på 13 kr i sekt avgift



Vill du hjälpa till?

Sök Valnämnden!

Organisera nästa års FuMval!

Val nu på onsdag, vid vakanta platser finns möjlighet att hoppa in senare!

Kontakta oss i KAP för mer information



Mötescitat

6000 är ju ett så fint 
nummer

“The next point on the agenda is racism until after the 

meeting”

*Bank*
“Då gör vi så där, har jag sett”

Det här mötet har varit så kort som 1 
minut 30 sekunder, men så gör vi 
inte nu!

Fysiken is getting older but the students 

actually always stay the same age



  2024-12-08 
 

 

ARME Verksamhetsrapport – LP2 

Sedan förra sektionsmötet har ARME arrangerat Hackathon med Prevas, en workshop med 

GlobalLogic, Hälsat på kompisar i Stockholm, haft casino AMRE, gått PAR, hållit aspning, 

caseat med Ericsson, puffat Date-It, pubbat med SAAB, företagsfestat och vunnit tävlingar.  

Guldgula hälsningar, ARME💛💸 

 





Hej allesammans!

Sedan förra sektionsmöte har vi klättrat och haft en

hejdundrande pub som blev väldigt lyckad där många

e-sport burgare serverades. Teambuilding som vi hade

var riktigt sköj med bowling och restaurang mmm olala

Utöver det har aspningsperioden var en ytterst rolig

period där vi lärde känna många nya människor och

sportade tillsammans. Ytterligare så har kårhallspassen

varit kuliga och löpningarna varit mer kuliga.

Nu är vi taggade som bara den att välkomna dom nya

E-Sportarnaaaaaa

- sport

Blixtgula hälsningar, E-Sport



Verksamhetsrapport LP2:

Sedan förra sektionsmötet har vi delat ut godis till Nymble när de skrev sin

första tenta. Sedan har vi hållt i aspning där våra aspar bland annat fick

arrangera Tackphadder, en tacksittning för alla phaddrar som hjälpt till under

mottagningen. Jag vill även tacka alla som hjälpt oss under året, phaddrar,

föreningar och fullkoll mm. Utan er så hade detta året blivit mycket sämre.

Slutligen så är det snart dags att lämna över taktpinnen till EØK-25.

🌻Solrosgula Hälsningar, EØK🌻



Verksamhetsrapport E6
2024-12-13

Sedan det senaste sektionsmötet har vi i E6 haft aspning och det har bjudits på många roliga 
arrangemang tillsammans med våra aspar. Allt från sexmästerirundvandringen till 
Lussegasquen. Asparna har varit fantastiska så stort tack till er. Nu återstår det arbete med 
överlämning samt vår sista gasque innan vi signar av. 

Slutligen vill vi i E6-24 säga ett extra stort tack till alla som har hjälpt oss under året. Vi är 
otroligt stolta över våra år och inget av det hade varit möjligt utan er, Tack!

Backgula kramar



Verksamhetsrapport

Sedan förra sektionsmötet så har EKAK:
● Hållt The Quackfather Gasque med DKV
● Bryggt osynlighetsdryck
● Hållt i två små mysiga ritstugor
● Varit gäster på Galliska spelen
● Våldgästat DKVs häfv med asparna, visat vart skåpet ska stå
● Hållt Chalmersmästerskapen i Øhlhäfv tillsammans med asparna
● Hållt Dödsquen, som jag inte vet hur det gick då jag skriver denna rapport innan
● Slått tärning om nästa års EKAK, verkar dock inte som det blir något, ingen kommer ju med

              Ännu ett…

-arr.



Verksamhetsrapport LP4

Sedan förra sektionsmötet har Elektra Fotat hållit en fantastisk aspning, fotat en massa rolig arr, och
haft det allmänt gött. Vi har även jobbat hårt med vår största tidning någonsin, Elektra nummer 4, som
typ är färdig #nästan100sidor! Tillhörande releasepub kommer under nästa vecka, onsdag den 18:e,
syns där!

Lights out, Elektra



Kajsabarens Styrelse 
Sedan senaste sektionsmötet har KS genomfört sin aspning. Det började med att 
arra piratpubrunda. Därefter har vi tillsammans med asparna både planerat och haft 
en motorpub. Vi avslutade sedan aspningen med en postrundvandring där asparna 
fick en liten paus från arbete och fick även möjlighet träffa pateter. Utöver aspningen 
har KS även haft två egna temapubar. Där serverades gyros tillsammans med tiki-
inspirerade drinkar och en favorit i repris, Oklahoma burgaren.  

Trots att året snart är över har KS några saker kvar. Vi ska även teambuilda 
tillsammans i form av en spelkväll tillsammans, samt sy vår alla märken på våra 
hattar.  

Pommesgula hälsningar, KS 

 





Verksamhetsrapport LP2 2024 - Studienämnden Elektro

Hallå i stugan!

Sedan senaste sektionsmötet har SNE gått på kursnämnder, jagat kursrepresentanter till
ettans kurser, delat ut godis till de som svarat på sina kursenkäter, haft ett möte med
programledningen där vi jobbat med att få igenom bra förändringar och bossat runt med
examinatorer.

Vi arrade vår aspning i form av en fartfylld sittning med tema kursnämnd och en mysig
julfika, och vi tyckte att det var väldigt roligt att så många ville dyka upp.

Vi planerar dessutom LPns pluggfika och vi hoppas ni är lika taggade som vi är på detta!

Simma lugnt!
SNE



Verksamhetsrapport TGE, LP2
Sedan förra sektionsmöte har TGE hållt två asparrangemang: en pizzakväll och en
vinprovning. Båda dessa var ytterst angenäma. Vi har även julpyntat i Kajsabaren och
menssäkrat toaletterna i EDIT-huset. Vid mötets inträffande ska vi även ha bjudit på
julfika i samband med en lunchföreleläsning som anordnats av SAMO.

Regnbågsgula hälsningar,
TGE





TT har sedan senaste sektionsmötet tryckt, kopierat, falsat, häftat, bigat,
reprograferat, plottrat, limbundit, scannat, fakturerat, kadonkat, servat, skurit, svurit,
skrivit ut svart, skrivit ut färg, mötts och kalasat.

Denna läsperiod har TT verkligen kommit tillbaka från vardagen efter
sommarledigheten. Även om maskinerna hållits igång en del under sommaren, med
bland annat tryck av nollmoduler, så har de återigen skruvats upp i högvarv och
jobben rullar på som vanligt. Härligt.

Glöm inte att TeknologTryck finns till först för studenter, och främst för er på Elektro.
Är ni intresserade av att trycka något, eller bara har frågor – Så kom förbi!
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DatE-IT Varumärkesskydd och gemensam användning
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DatE-IT Varumärkesskydd och gemensam
användning

I DatE-IT styrelsens verksamhetsplan är ett mål för verksamhetsåret att varumärkesskydda
DatE-IT. Under processens gång har styrelsen insett att endast en sektion kan äga ett
varumärke då det behöver kopplas till ett organisationsnummer. Med denna information
har DatE-IT styrelsen tagit beslutet att Elektro ska äga det framtida varumärket. Detta
grundas i att Elektro i nuläget hanterar DatE-IT:s ekonomi och vid en juridisk tvist hade
ärendet smidigast hanterats genom Elektro.

Med denna information är DatE-IT styrelsen mycket måna om att mässan och varumärket
ska vara en fortsatt delad resurs mellan sektionen. För att säkerställa detta arbetar styrelsen
på ett kontrakt som ska gälla mellan sektionerna. Detta kontraktet ska ge Data, IT och
Elektro lika användarrätt till varumärket. Kontraktet kommer också ge DatE-IT styrelsen
nya arbetsområden och skyldigheter som vi vill skriva in i DatE-IT:s reglemente. Nedanför
kan ni se de ändringar som passerat en första läsning under det senaste styrelsemötet.

• Att lägga till en paragraf §1.3.2 Juridiska kostnader vid varumärkesintrång

• Att i paragraf §1.3.2 lägga till: “Att DatE-ITs ekonomi täcker kostnader för eventuella
juridiska tvister kopplade till intrång av DatE-ITs varumärke”

• Att i slutet av punkt §3.5 Ansvar och skyldigheter lägga till ”

– Att utveckla och underhålla ett referensdokument för hur DatE-IT:s varumärke
och tillhörande loggor får användas.

– Ha uppsikt för varumärkets användning och vid eventuella varumärkesintrång
med tredje part ta beslut om lämplig åtgärd.

– Att vid varumärkesintrång notifiera Elektroteknologsektionen och sammanställa
samtliga material för eventuella juridiska åtgärder.

• Att ovanstående att satser träder i kraft först när Elektroteknologsektionen fått ett
beviljat varumärkesskydd för DatE-IT och “Kontrakt: DatE-IT varumärkesskydd och
gemensam användning” har skrivits under av samtliga parter.

Finns det några frågor och funderingar om detta beslut kan de ställas till respektive sek-
tionsstyrelse eller till mig personligen.

DatE-IT Styrelse Ordförande 24/25
Vendela Wäneskog vendela.waneskog@dtek.se

https://date-it.se/



         

i Stockholm 

Vår resa börjar mycket tidigt på Göteborg centralstation där ARME samlats för att ta tåget 
mot hufvudstaden. På tåget, hungriga av förväntan dukar vi upp en frukostbuffé som kan 
likställas med en hotellfrukost. Mätta och belåtna rullar tåget in på Stockholm central vid 
9.13. Eftersom vi har varit så proaktiva och tåget förvånansvärt nog var i tid bestämmer vi 
oss för att turista i staden innan vi ska fara vidare mot SAAB. Vi besöker plattan, tittar på 
många gamla kyrkor och ser vaktavlösningen vid slottet. 


För att ta sig ut till Järfälla och SAABs kontor får vi uppleva Stockholms lokaltrafik. Först 
tunnelbana till T-centralen, sen pendeltåg till Barkarby för att sedan ta en buss ut till 
Järfälla. På SAAB möter vi upp arbetsmarknadsgruppen på KTH elektro, ARG. 
Tillsammans tar vi oss igenom en hård säkerhetskontroll innan vi får komma in och käka 
lunch med SAAB. Som start på vårt studiebesök får vi höra om SAABs historia och vad 
man arbetar med i Järfälla. Mycket intressant. Vi går sedan en rundvandring och får se 
hur man tillverkar en jaktrobot med kärnstridsspets och AI. Ett stort verksamhetsområde 
för SAAB i Järfälla är surveillance som arbetar med sensorer och antenner av olika slag. 
Därför fick vi se den nya produktionslina man upprättat för att tillverka AWACS och EW 
system till Gripen E. Det var mycket spännande att se de olika sensorsystemen och att få 
veta hur de fungerar. Vi såg bland annat också motmedelsystem till tyska plan, vilket 
bestod av olika fackel- och remsfällare. Som avslut på studiebesöket visade SAAB och 
några studenter upp ett projekt företaget arbetet med som sommarjobb. 


Berikade med mycket ny och intressant information begav vi oss tillbaka mot stan och 
KTH. På skolan hade vi samkväm med ARG där vi sjöng många trevliga sånger, drack 
punsch och öl. När kvällen börjat lida mot sitt slut tog vi oss ut till Täby för en god natts 
sömn. 


På lördagen, pigga och glada far vi in till KTH för ett möte med ARG. Där pratade vi om 
våra olika verksamheter, arbetssätt och erfarenheter. Mötet höll på i flera timmar och 
resulterade i mycket nya tankar och idéer om hur en arbetsmarknadsgrupp arbetar som 
bäst. Hungriga som djur dammade ARME och ARG pad thai med biff innan ARG visade 
runt oss på KTH. Vi fick se många fina tegelbyggnader och lyssna på diverse historier och 
traditioner. Kvällen spenderades med ARG över god dryck och roliga lekar. Efter en lång 
dag hoppade vi på sista pendeln hem.


Söndagen spenderades till stor del i sängen efter gårdagens bravader. Men efter god 
lunch och lite sällskapsspel tog vi oss till Stockholm C och far hem med tåget. En 
oförglömlig resa senare och många erfarenheter rikare var vi åter på Göteborg central. 
Helgen var en otrolig upplevelse där ARME knutit nya band med ARG, stärkt sektionens 
samarbete med SAAB och kommit varandra mycket närmare. 


Guldgula hälsingar



KS24:s reseberättelse: Besök på Kalmar Nation 
Likt sina företrädare året innan fick även KS24 en chans att åka till Uppsala. Allt började kl 
8:00 i Kajsabaren. En timme senare hade Kebabsparven, Katla, väskor samt KS själva packats 
in i bilen och med det började resan mot Uppsala. Tack vare jam-funktionen på Spotify blev 
bilen resan upp fylld av musik, sång och skratt. Med endast en kort mat-paus på vägen upp 
anlände KS till Kalmar Nation i Uppsala 14:52, endast 22 minuter senare än vad det hade 
planerat.  

Vi välkomnades av tredje kuratorn (3Q), huvudansvarig för nationen köks- och 
restaurangverksamhet. Efter en snabb tour genom hela byggnad och en introduktion till 
medarbetare från Kalmar Nation som skulle hjälpa till under kvällen, fick hälften av KS 
lämna för att checka in på vandrarhemmet, resterande stannade kvar för att börjar förbereda 
inför kvällen. Under preppet hade vi möjlighet att beundra Kalmar Nations separata skafferi 
och frysrum samt de två kylrum som var vägg i vägg med köket. Kl 18:00 öppnade Kronan, 
Kalmar Nations pub och under kvällen serverade KS både kebab- och falafeltallrik med 
pommes. Det var första gången på många, många år som gäster på Kronan kunde äta 
pommes. Vid 01:00 var det dags för städning, 2 skrapor och borstar, 1 vattenslang och 5 
golvbrunnar, WOW vad lätt det är att göra rent ytor och golv! 

Dag två började inte förrän 12:30 då vi alla var lite extra trötta från kvällen innan. Efter alla 
kommit upp, besökt vi Norrland Nation för lite brunch. Med mätta och belåtna magar blev det 
sedan en lång promenad upp och ner längs med Uppsala många smågator. Kl 16:30 mötte  vi 
upp med 3Q samt 1Q för att tour av Uppsala. Allt började med att de visade oss Kalmar 
Nations byggnader där vi även fick höra om historia bakom dem. Därefter gick vi vidare för 
att se andra nationers hus, universitetsbiblioteket och slottet. Under tiden berättade 1Q även 
mer om hur deras Studentkåren i Uppsala arbetar och lite om hur Kåren jobbar i samarbete 
med nationerna.   

När kvällen närmade sig var det dags att hitta mer inspiration för våra pubar genom att spana 
in vad de andra nationspubarna hade att erbjuda. Till  vår besvikelse var tyvärr Värmlands 
Nations och Göteborgs Nations pubar stängda. Istället började vi tillsammans med 3Q på 
Västmanland-Dalarnas nation. Efter att ha prövat deras mat och drycks utbud begav vi oss 
mot hemmaplan på Kronan, där vi sa farväl till 3Q innan vi fortsatte vidare. Vi besökte 
Norrland-, Gästrikland-Hälsingland- och Stockholm nations pubar sedan avslutade vi 
minipubrundan på Kalmar igen. Då vi inte var redo för att gå hem än, beslutade vi för att ta 
oss till Göteborg Nations eftersläpp. Tillsammans med en av medhjälparna från kvällen innan 
och 2Q hade vi en roligt kväll fram tills stängning kl 04.00.  



Vår tredje och sista dag började återigen med en brunch, denna gången på Göteborg nation. 
Det blev vår sista aktivitet i Uppsala då vi kl 13:13 satte oss i bilen, redo för att börja vår resa 
tillbaka till Kajsabaren.  

 

  



Sammanställning
ARME 116 100 kr

Bal -71 000 kr

BEFF -37 600 kr

DatE-IT  641 203 kr

E-SPORT 17 600 kr

EØK -126 600 kr

E6 -92 200 kr

EKAK -44 600 kr

Elektra -7 800 kr

Elkraftdagen 79 221 kr

Förvaltningen -214 200 kr

Kandidatmiddagen -50 375 kr

KS -96 200 kr

Lokal -180 000 kr

SNE -19 450 kr

TGE -12 400 kr

TT 106 400 kr

Totalt:  8 099 kr



ARME

Resultat:

116 100 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 247 000 kr

Budgeterat 2024: 244 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 130 900 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 125 900 kr

247 000 kr 130 900 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 247 000 kr 244 000 kr 3 000 kr Baskonto Kontonamn 130 900 kr 125 900 kr 5 000 kr

3015 Intäkter barförsäljning 2 000 kr 4 000 kr -2 000 kr 4011 Inköp arrangemang 20 000 kr 30 000 kr -10 000 kr

3044 Försäljn tjänst sv momsfri 195 000 kr 190 000 kr 5 000 kr 4012 Inköp system / bryggeri 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

3054 Försäljn varor sv momsfri 50 000 kr 50 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 65 000 kr 50 000 kr 15 000 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter  0 kr  0 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 8 400 kr 8 400 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 14 000 kr 14 000 kr  0 kr

5900 Reklam och PR  300 kr  300 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad 5 000 kr 5 000 kr  0 kr

 6990 Övriga externa kostnader 5 000 kr 5 000 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 7 600 kr 7 600 kr  0 kr



Bal

Resultat:

-71 000 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 53 500 kr

Budgeterat 2024: 40 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 124 500 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 111 000 kr

40 000 kr 111 000 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
2025 Planerat 2025 Planerat

Baskonto Kontonamn 53 500 kr Baskonto Kontonamn 124 500 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 53 500 kr 4011 Inköp arrangemang 10 000 kr

4012 Inköp system / bryggeri 30 000 kr

4013 Inköp livsmedel 66 000 kr

5010 Lokalhyra 8 000 kr

5700 Frakter och transporter 7 500 kr

7630 Personalrepresentation 3 000 kr

2024 Planerat 2024 Planerat

Baskonto Kontonamn 40 000 kr Baskonto Kontonamn 111 000 kr

3015 Intäkter sittningsbiljetter 40 000 kr 4011 Inköp arrangemang 8 000 kr

4012 Inköp system / bryggeri 20 000 kr

4013 Inköp livsmedel 40 000 kr

5010 Lokalhyra 25 000 kr

5700 Frakter och transporter 15 000 kr

7630 Personalrepresentation 3 000 kr

2023 Planerat 2023 Planerat

Baskonto Kontonamn 40 000 kr Baskonto Kontonamn 101 000 kr

3015 Intäkter sittningsbiljetter 40 000 kr 4011 Inköp arrangemang 8 000 kr

4012 Inköp system / bryggeri 20 000 kr

4013 Inköp livsmedel 35 000 kr

5010 Lokalhyra 20 000 kr

5700 Frakter och transporter 15 000 kr

7630 Personalrepresentation 3 000 kr

2022 Planerat 2022 Planerat

Baskonto Kontonamn 40 000 kr Baskonto Kontonamn 70 000 kr

3015 Intäkter sittningsbiljetter 40 000 kr 4011 Inköp arrangemang 5 000 kr

4012 Inköp system / bryggeri 10 000 kr

4013 Inköp livsmedel 35 000 kr

5010 Lokalhyra 5 000 kr

5700 Frakter och transporter 15 000 kr

7630 Personalrepresentation 3 000 kr

2020 Planerat 2020 Planerat

Baskonto Kontonamn 45 000 kr Baskonto Kontonamn 88 000 kr

3015 Intäkter sittningsbiljetter 45 000 kr 4011 Inköp arrangemang 3 000 kr

4012 Inköp system / bryggeri 20 000 kr

4013 Inköp livsmedel 50 000 kr

5010 Lokalhyra 5 000 kr

5700 Frakter och transporter 10 000 kr



BEFF

Resultat:

-37 600 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025:  0 kr

Budgeterat 2024:  0 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 37 600 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 33 600 kr

 0 kr 37 600 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn  0 kr  0 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 37 600 kr 33 600 kr 4 000 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

5610 Personbilkostnader 25 000 kr 20 000 kr 5 000 kr

5700 Frakter och transporter 1 000 kr 2 000 kr -1 000 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



DatE-IT

Resultat:

 641 203 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 2 900 000 kr

Budgeterat 2024: 2 735 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 2258 797 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 2148 796 kr

2 900 000 kr 2258 797 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 2 900 000 kr 2 735 000 kr 165 000 kr Baskonto Kontonamn 2258 797 kr 2148 796 kr 110 001 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 2 900 000 kr 2 735 000 kr 165 000 kr 4011 Inköp arrangemang 324 000 kr 324 000 kr  0 kr

4012 Inköp system 126 000 kr 126 000 kr  0 kr

4013 Inköp livsmedel 310 250 kr 310 250 kr  0 kr

5050 Lokaltillbehör 21 200 kr 21 200 kr  0 kr

5420 Programvaror 20 000 kr 20 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 23 600 kr 23 600 kr  0 kr

5700 Frakter och Transporter 5 300 kr 5 300 kr  0 kr

5900 Reklam och PR 98 300 kr 98 300 kr  0 kr

6313 Vinstdelning 1282 407 kr 1172 406 kr 110 001 kr

7630 Personalrepresentation 47 740 kr 47 740 kr  0 kr



E-SPORT

Resultat:

17 600 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 235 000 kr

Budgeterat 2024: 236 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 217 400 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 254 400 kr

235 000 kr 217 400 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 235 000 kr 236 000 kr -1 000 kr Baskonto Kontonamn 217 400 kr 254 400 kr -37 000 kr

3015 Intäkter barförsäljning 5 000 kr 6 000 kr -1 000 kr 4011 Inköp arrangemang 135 000 kr 167 000 kr -32 000 kr

3020 Intäkter matförsäljning 3 000 kr 3 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 14 000 kr 10 000 kr 4 000 kr

3029 Intäkter arrangemang 200 000 kr 200 000 kr  0 kr 5010 Lokalhyra 46 000 kr 55 000 kr -9 000 kr

3982 PL-bidrag 7 000 kr 7 000 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 20 000 kr 20 000 kr  0 kr 5070 Reparation och underhåll av lokaler 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

5900 Reklam och PR  200 kr  200 kr  0 kr

6313 Vinstdelning 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad  500 kr  500 kr  0 kr

6992 Inköp utrustning 3 500 kr 3 500 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



EØK

Resultat:

-126 600 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2024: 138 000 kr

Budgeterat 2024: 138 000 kr

Kostnader

Planerat för 2024: 264 600 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 267 100 kr

138 000 kr 264 600 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 138 000 kr 138 000 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 264 600 kr 267 100 kr -2 500 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 2 000 kr  0 kr 2 000 kr 4011 Inköp arrangemang 32 000 kr 32 000 kr  0 kr

3020 Intäkter matförsäljning 4 000 kr 6 000 kr -2 000 kr 4012 Inköp system / bryggeri 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

3982 PL-bidrag 118 000 kr 118 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 90 000 kr 97 000 kr -7 000 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 14 000 kr 14 000 kr  0 kr 4015 Inköp läsk 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

4021 Phaddergruppsutgifter 20 000 kr 20 000 kr  0 kr

5010 Lokalhyra 58 000 kr 50 000 kr 8 000 kr

5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

5420 Programvaror  300 kr  300 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 5 600 kr 5 600 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 10 000 kr 17 000 kr -7 000 kr

5900 Reklam och PR 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

6100 Kontorsmaterial 2 500 kr 3 000 kr - 500 kr

6313 Vinstdelning 4 000 kr 8 000 kr -4 000 kr

6430 Förvaltningskostnad 7 000 kr 7 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader 3 000 kr 3 000 kr  0 kr

6994 Tryckning 18 000 kr 10 000 kr 8 000 kr

7630 Personalrepresentation 7 600 kr 7 600 kr  0 kr



E6

Resultat:

-92 200 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 164 000 kr

Budgeterat 2024: 173 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 256 200 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 249 200 kr

164 000 kr 256 200 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 164 000 kr 173 000 kr -9 000 kr Baskonto Kontonamn 256 200 kr 249 200 kr 7 000 kr

3015 Intäkter barförsäljning 1 000 kr 1 000 kr  0 kr 4011 Inköp arrangemang 70 000 kr 55 000 kr 15 000 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 15 000 kr 24 000 kr -9 000 kr 4012 Inköp system 20 000 kr 25 000 kr -5 000 kr

3029 Intäkter arrangemang 120 000 kr 120 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 115 000 kr 115 000 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 28 000 kr 28 000 kr  0 kr 4015 Inköp läsk 9 000 kr 9 000 kr  0 kr

5010 Lokalhyra 15 000 kr 15 000 kr  0 kr

5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

5050 Lokaltillbehör 2 500 kr 2 500 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

 5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 4 000 kr 7 000 kr -3 000 kr

5900 Reklam och PR  500 kr  500 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad 6 000 kr 6 000 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



EKAK

Resultat:

-44 600 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 128 000 kr

Budgeterat 2024: 138 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 172 600 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 174 100 kr

128 000 kr 172 600 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 128 000 kr 138 000 kr -10 000 kr Baskonto Kontonamn 172 600 kr 174 100 kr -1 500 kr

3015 Intäkter barförsäljning 80 000 kr 90 000 kr -10 000 kr 4011 Inköp arrangemang 28 000 kr 28 000 kr  0 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 8 000 kr 8 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 60 000 kr 62 000 kr -2 000 kr

3017 Intäkter entréavgifter 20 000 kr 20 000 kr  0 kr 4015 Inköp läsk 22 000 kr 22 000 kr  0 kr

3020 Intäkter matförsäljning 20 000 kr 20 000 kr  0 kr 5010 Lokalhyra 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

3029 Intäkter arrangemang  0 kr  0 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter  0 kr  0 kr  0 kr 5050 Lokaltillbehör 3 000 kr 3 000 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

5420 Programvaror  300 kr  300 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 15 000 kr 15 000 kr  0 kr

5900 Reklam och PR 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6100 Kontorsmaterial  200 kr  200 kr  0 kr

6313 Vinstdelning 15 000 kr 15 000 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad 3 000 kr 3 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader  500 kr  500 kr  0 kr

6992 Inköp utrustning 2 000 kr 1 500 kr  500 kr

7630 Personalrepresentation 6 000 kr 6 000 kr  0 kr



Elektra

Resultat:

-7 800 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 19 000 kr

Budgeterat 2024: 19 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 26 800 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 26 800 kr

19 000 kr 26 800 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 19 000 kr 19 000 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 26 800 kr 26 800 kr  0 kr

3015 Intäkter barförsäljning 14 000 kr 14 000 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd  600 kr  600 kr  0 kr

3982 PL-bidrag 5 000 kr 5 000 kr  0 kr 5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad  500 kr  500 kr  0 kr

6910 Licensavgifter och royalties  600 kr  600 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader  500 kr  500 kr  0 kr

6992 Inköp utrustning 5 000 kr 5 000 kr  0 kr

6994 Tryckning 7 000 kr 7 000 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



Elkraftdagen

Resultat:

79 221 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 240 000 kr

Budgeterat 2024: 240 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 160 779 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 160 779 kr

240 000 kr 160 779 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 240 000 kr 240 000 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 160 779 kr 160 779 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 240 000 kr 240 000 kr  0 kr 1510 Kundfordringar 140 579 kr 140 579 kr  0 kr

4011 Inköp arrangemang 6 000 kr 6 000 kr  0 kr

6994 Tryckningar 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

7390 Kostnadsersättningar och förmåner  0 kr  0 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 4 200 kr 4 200 kr  0 kr



Förvaltningen

Resultat:

-214 200 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 156 500 kr

Budgeterat 2024: 156 500 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 370 700 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 370 700 kr

156 500 kr 370 700 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 156 500 kr 156 500 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 370 700 kr 370 700 kr  0 kr xlookup räknare

3015 Intäkter barförsäljning 2 000 kr 2 000 kr  0 kr 4011 Inköp arrangemang 9 000 kr 3 000 kr 6 000 kr Förening Förvaltningskostnader

3061 Förvaltningsbidrag 64 500 kr 64 500 kr  0 kr 4012 Inköp system  0 kr  0 kr  0 kr ARME 5 000 kr

3982 PL-bidrag 20 000 kr 20 000 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 73 300 kr 59 300 kr 14 000 kr E-SPORT  500 kr

3983 Sektionsavgifter 55 000 kr 55 000 kr  0 kr 5010 Lokalhyra 6 000 kr 8 000 kr -2 000 kr EØK 7 000 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 15 000 kr 15 000 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd 2 600 kr 2 600 kr  0 kr E6 6 000 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr EKAK 3 000 kr

5420 Programvaror 30 000 kr 30 000 kr  0 kr Elektra  500 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 8 400 kr 8 400 kr  0 kr KS 20 000 kr

5610 Personbilskostnader 30 000 kr 30 000 kr  0 kr SNE  500 kr

5700 Frakter och transporter 14 000 kr 20 000 kr -6 000 kr TGE 1 000 kr

5800 Resekostnader 13 000 kr 13 000 kr  0 kr TT 21 000 kr

5900 Reklam och PR  500 kr  500 kr  0 kr Summa: 64 500 kr

6100 Kontorsmateriel och trycksaker 1 000 kr 1 000 kr  0 kr Använd för att dubbelkolla automatiska summeringen av förvaltningskostnader

6310 Företagsförsäkringar 28 000 kr 28 000 kr  0 kr

6570 Bankkostnader 15 000 kr 15 000 kr  0 kr

6980 Äskningar 60 000 kr 60 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

7210 Löner fasta 24 000 kr 24 000 kr  0 kr

7370 Representationskostnader 15 000 kr 15 000 kr  0 kr

7510 Lagstadgade sociala avgifter 6 300 kr 6 300 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 8 600 kr 8 600 kr  0 kr

7831 Avskrivning av maskiner 15 000 kr 27 000 kr -12 000 kr



Kandidatmiddagen

Resultat:

-50 375 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 27 750 kr

Budgeterat 2024: 47 750 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 78 125 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 78 125 kr

27 750 kr 78 125 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 27 750 kr 47 750 kr -20 000 kr Baskonto Kontonamn 78 125 kr 78 125 kr  0 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 27 750 kr 27 750 kr  0 kr 4012 Inköp system 22 388 kr 22 388 kr  0 kr

3982 PL-bidraget  0 kr 20 000 kr -20 000 kr 4013 Inköp livsmedel 52 238 kr 52 238 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 3 500 kr 3 500 kr  0 kr



Lokal

Resultat:

-180 000 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025:  0 kr

Budgeterat 2024:  0 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 180 000 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 180 000 kr

 0 kr 180 000 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn  0 kr  0 kr  0 kr Baskonto Kontonamn 180 000 kr 180 000 kr  0 kr

5000 Lokalkostnader 30 000 kr 30 000 kr  0 kr

5050 Lokaltillbehör 47 000 kr 50 000 kr -3 000 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 62 000 kr 55 000 kr 7 000 kr

5460 Förbrukningsmaterial 35 500 kr 30 000 kr 5 500 kr

6310 Företagsförsäkringar  500 kr 6 000 kr -5 500 kr

6910 Liscensavgifter och royalties 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6992 Inköp utrustning 3 000 kr 7 000 kr -4 000 kr



KS

Resultat:

-96 200 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 451 100 kr

Budgeterat 2024: 454 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 547 300 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 567 300 kr

451 100 kr 547 300 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 451 100 kr 454 000 kr -2 900 kr Baskonto Kontonamn 547 300 kr 567 300 kr -20 000 kr

3015 Intäkter barförsäljning 10 000 kr  0 kr 10 000 kr 4000 Inköp av varor 5 000 kr 5 000 kr  0 kr

3019 Intäkter uthyrning  0 kr 2 000 kr -2 000 kr 4011 Inköp arrangemang 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

3020 Intäkter matförsäljning 180 000 kr 180 000 kr  0 kr 4012 Inköp system 202 000 kr 200 000 kr 2 000 kr

3023 Intäkter ölförsäljning 110 000 kr 108 000 kr 2 000 kr 4013 Inköp livsmedel 200 000 kr 220 000 kr -20 000 kr

3024 Intäkter spritförsäljning 80 000 kr 80 000 kr  0 kr 4015 Inköp läsk 25 000 kr 20 000 kr 5 000 kr

3025 Intäkter läskförsäljning 12 000 kr 12 000 kr  0 kr 5020 Alkoholtillstånd 3 000 kr 3 000 kr  0 kr

3026 Intäkter vinförsäljning 8 000 kr 12 000 kr -4 000 kr 5050 Lokaltillbehör 22 000 kr 20 000 kr 2 000 kr

3027 Intäkter ciderförsäljning 33 000 kr 30 000 kr 3 000 kr 5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

3054 Försäljning av varor 18 000 kr 20 000 kr -2 000 kr 5460 Förbrukningsmaterial 11 000 kr 10 000 kr 1 000 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter  100 kr 10 000 kr -9 900 kr 5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 6 400 kr 6 400 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 1 500 kr 1 500 kr  0 kr

5900 Reklam och PR 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6313 Vinstdelning 20 000 kr 30 000 kr -10 000 kr

6430 Förvaltningskostnad 20 000 kr 20 000 kr  0 kr

6910 Liscensavgifter och royalties 7 000 kr 7 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 8 400 kr 8 400 kr  0 kr



SNE

Resultat:

-19 450 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 17 000 kr

Budgeterat 2024: 7 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 36 450 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 36 450 kr

17 000 kr 36 450 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 17 000 kr 7 000 kr 10 000 kr Baskonto Kontonamn 36 450 kr 36 450 kr  0 kr

3982 PL-bidrag 7 000 kr 7 000 kr  0 kr 4011 Inköp arrangemang 2 000 kr 2 000 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter 10 000 kr  0 kr 10 000 kr 4013 Inköp livsmedel 20 000 kr 20 000 kr  0 kr

5020 Alkoholtillstånd  300 kr  300 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter  500 kr  500 kr  0 kr

5900 Reklam och PR  150 kr  150 kr  0 kr

6100 Kontorsmaterial  100 kr  100 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad  500 kr  500 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader  300 kr  300 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



TGE

Resultat:

-12 400 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 22 500 kr

Budgeterat 2024: 14 500 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 34 900 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 34 900 kr

22 500 kr 34 900 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 22 500 kr 14 500 kr 8 000 kr Baskonto Kontonamn 34 900 kr 34 900 kr  0 kr

3015 Intäkter barförsäljning 3 000 kr 3 000 kr  0 kr 4011 Inköp arrangemang 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

3016 Intäkter sittningsbiljetter 4 500 kr 4 500 kr  0 kr 4013 Inköp livsmedel 10 000 kr 10 000 kr  0 kr

3982 PL-bidrag 15 000 kr 7 000 kr 8 000 kr 5020 Alkoholtillstånd  300 kr  300 kr  0 kr

3990 Övriga ersättningar och intäkter  0 kr  0 kr  0 kr 5070 Reparation och underhåll av lokaler 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 4 800 kr 4 800 kr  0 kr

5900 Reklam och PR  500 kr  500 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader  500 kr  500 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 6 800 kr 6 800 kr  0 kr



TT

Resultat:

106 400 kr
Förväntat resultat i slutet av året.

Intäkter

Planerat för 2025: 1010 000 kr

Budgeterat 2024: 1060 000 kr

Kostnader

Planerat för 2025: 903 600 kr

Ingående saldo Utgående saldo Budgeterat 2024: 883 600 kr

1010 000 kr 903 600 kr

Rörelseintäkter Rörelsekostnader
Planerat Tidigare år Differens Planerat Tidigare år Differens

Baskonto Kontonamn 1010 000 kr 1060 000 kr -50 000 kr Baskonto Kontonamn 903 600 kr 883 600 kr 20 000 kr

3054 Försäljning av varor och tjänster 950 000 kr 1000 000 kr -50 000 kr 4000 Inköp av varor från Sverige 10 000 kr 20 000 kr -10 000 kr

3060 Försäljning intern 60 000 kr 60 000 kr  0 kr 4001 Inköp papper 140 000 kr 120 000 kr 20 000 kr

4002 Inbindningskostnader 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

4003 Kopieringskostnader Xerox 120 000 kr 120 000 kr  0 kr

4004 Plotterkostnader 37 000 kr 37 000 kr  0 kr

4005 Inköp plotterpapper 100 000 kr 85 000 kr 15 000 kr

5010 Lokalhyra 110 000 kr 110 000 kr  0 kr

5050 Lokaltillbehör 2 500 kr 2 500 kr  0 kr

5070 Reparation och underhåll av lokaler 10 000 kr 15 000 kr -5 000 kr

5430 Datorer och tillbehör 7 000 kr 7 000 kr  0 kr

5460 Förbrukningsmaterial 4 000 kr 4 000 kr  0 kr

5480 Arbetskläder och skyddsmaterial 3 600 kr 3 600 kr  0 kr

5700 Frakter och transporter 3 000 kr 3 000 kr  0 kr

5900 Reklam och PR 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6100 Kontorsmaterial och trycksaker 1 000 kr 1 000 kr  0 kr

6430 Förvaltningskostnad 21 000 kr 21 000 kr  0 kr

6990 Övriga externa kostnader  500 kr  500 kr  0 kr

7210 Löner till tjänstemän 230 000 kr 230 000 kr  0 kr

7370 Representationskostnader 7 000 kr 7 000 kr  0 kr

7510 Lagstadgade sociala avgifter 70 000 kr 70 000 kr  0 kr

7560 Arbetsgivaravgifter under 26 år  0 kr  0 kr  0 kr

7630 Personalrepresentation 22 000 kr 22 000 kr  0 kr



Förvaltningskostnader PL-bidrag

ARME 5000 PL-bidrag Elektro 109000

E-SPORT  500 kr PL-bidrag Medicinteknik 65 000 kr

EØK 7 000 kr

E6 6 000 kr Fördelning av PL-bidrag

EKAK 3 000 kr E-SPORT 7 000 kr

Elektra  500 kr EØK 118 000 kr

KS 20 000 kr Elektra 5 000 kr

SNE  500 kr Förvaltningen 20 000 kr

TGE 1 000 kr Master 10 000 kr

TT 21 000 kr SNE 7 000 kr

TGE 15 000 kr

Totalt: 182 000 kr



Elektroteknologsektionen

Sidan 1 av 1
Proposition
E-styret
23 september 2024

Proposition 1 - Tillägg i stadga

Bakgrund

Sektionsordförande och Ekonomiansvarig i styret tecknar gemensamt Et-sektionens firma. Det
är dock inte helt lätt att varje år övertyga banken om detta eftersom att det är sv̊art för de att
först̊a hur sektionen är organiserad. Dessutom st̊ar detta i dagsläget enbart i reglementet, och
d̊a n̊agot otydligt p̊a tv̊a olika ställen. För att förenkla bytet av firmatecknare hos banken hade
det varit ett bra första steg att lägga till vilka som tecknar firman även i stadgan, och d̊a mycket
tydligt.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att lägga till en punkt 6:3:1 i stadgan:

Sektionsordförande gemensamt med Ekonomiansvarig tecknar Et-sektionens firma.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-Styret genom

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Christian Ristevski
Ekonomiansvarig
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